
 

 

Αθήνα,  9 Μαρτίου 2022 

Ερώτηση 

Προς την Υπουργό Πολιτισμού και Αθλητισμού  

 

Θέμα: Εξετάζεται η ένταξη έργων στο Πρόγραμμα Πολιτιστικών Διαδρομών που αφορούν 

στην Π.Ε. Σερρών;  

Στα τέλη Φεβρουαρίου, το ΥΠΠΟΑ ανακοίνωσε μια σειρά έργων στην Βόρεια Ελλάδα στα 

πλαίσια του Προγράμματος Πολιτιστικές Διαδρομές με χρηματοδότηση από το Ταμείο 

Ανάκαμψης. Όπως προκύπτει από το σχετικό δελτίο τύπου του Υπουργείου, τα έργα που 

έχουν ήδη ενταχθεί στο συγκεκριμένο πρόγραμμα και θα απορροφήσουν συνολικά 11,6 εκατ 

€, έχουν ως στόχο την ανάδειξη και την αξιοποίηση βυζαντινών και θρησκευτικών κυρίως 

μνημείων.  

Στην Π.Ε. Σερρών είναι γνωστό ότι υπάρχουν δεκάδες βυζαντινά μνημεία, εκκλησίες, 

μοναστήρια, που προσελκύουν κάθε χρόνο επισκέπτες από την Ελλάδα και το εξωτερικό, 

παρά το ότι ελάχιστα έχουν γίνει διαχρονικά για να αναδειχτούν, να γίνουν γνωστά και να 

προσελκύσουν ακόμα περισσότερους επισκέπτες. Εντύπωση επομένως προκαλεί ότι στον 

αρχικό αυτό κατάλογο έργων που ανακοίνωσε το ΥΠΠΟΑ, το μόνο που προβλέπεται για την 

ΠΕ Σερρών είναι η δημιουργία ήπιας ψηφιακής υποδομής πληροφόρησης στην Αμφίπολη.  

Λαμβάνοντας υπόψη ότι στο προαναφερθέν δελτίο τύπου του ΥΠΠΟΑ υπονοείται ότι θα 

ενταχθούν και άλλα έργα στα προγράμματα «Στα Βήματα του Αποστόλου Παύλου» και 

«Πολιτιστική Εγνατία» ευελπιστούμε ότι η ΠΕ Σερρών δεν θα περιοριστεί στην τοποθέτηση 

ήπιων ψηφιακών υποδομών πληροφόρησης στην Αμφίπολη και ότι το ΥΠΠΟΑ θα 

χρηματοδοτήσει ανάλογα έργα και θα φροντίσει για την ανάδειξη και των βυζαντινών 

μνημείων του Νομού Σερρών στα συγκεκριμένα ή σε αντίστοιχα χρηματοδοτικά 

προγράμματα.  

ΕΠΕΙΔΗ στην Π.Ε. Σερρών υπάρχουν σημαντικά και αξιόλογα βυζαντινά μνημεία 

ΕΠΕΙΔΗ δεν νοείται να εξαιρείται η Π.Ε Σερρών από την αξιοποίηση πόρων του Ταμείου 

Ανάκαμψης  
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ΕΠΕΙΔΗ οι Πολιτιστικές Διαδρομές της Βορείου Ελλάδας δεν μπορούν να μην περιλαμβάνουν 

και την Π.Ε. Σερρών  

 

Ερωτάται η κα Υπουργός: 

1. Έχουν καταθέσει οι Δήμοι και οι φορείς της Π.Ε. Σερρών προτάσεις για την ένταξη 

έργων στο Πρόγραμμα Πολιτιστικών Διαδρομών προκειμένου και αυτά να 

χρηματοδοτηθούν από το Ταμείο Ανάκαμψης και να αναδειχθούν ισότιμα με τα 

άλλα βυζαντινά μνημεία;  

2. Εξετάζουν οι αρμόδιες υπηρεσίες του ΥΠΠΟΑ την ένταξη και άλλων έργων στο 

Πρόγραμμα των Πολιτιστικών Διαδρομών της Βορείου Ελλάδας;  

3. Πέραν των Προγραμμάτων «Στα Βήματα του Απόστολου Παύλου» και 

«Πολιτιστική Εγνατία Οδός», ποιες άλλες «πολιτιστικές διαδρομές» θα 

αναπτυχθούν στις Περιφέρειες της Βόρειας Ελλάδας;  

4. Ποια έργα Πολιτισμού στην Π.Ε. Σερρών έχει αποφασιστεί να χρηματοδοτηθούν ή 

σχεδιάζεται να χρηματοδοτηθούν από το Ταμείο Ανάκαμψης; 

 

   

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Αβραμάκης Ελευθέριος 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Αναγνωστοπούλου Σία 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

Βέττα Καλλιόπη 

Γιαννούλης Χρήστος 

Κασιμάτη Νίνα 

Καφαντάρη Χαρά 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μωραΐτης Θάνος 

Παπαδόπουλος Σάκης 

Πούλου Γιώτα 

Σκούφα Μπέττυ 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 

 




